

KINGS LANDING



- RESTROOMS
TOILETTES
- FOOD
NOURRITURE
- GIFT SHOP
BOUTIQUE
- FIRST AID & EPIPEN
PREMIERS SOINS ET EPIPEN
- SMOKING AREA
SECTION FUMEURS
- WORKSHOPS
ATELIERS

Buildings in blue are part of The Village:

a 19th-century community full of farm animals, historic homes and costumed villagers interpreting real stories from New Brunswick's colourful past.

Les bâtiments en **bleu** font partie du **village**: une communauté du 19e siècle pleine d'animaux, de maisons historiques et de personnages interprétant des histoires réelles du passé du Nouveau-Brunswick.



Smoking and vaping are not permitted at Kings Landing, except in designated smoking areas.

Il est interdit de fumer et de vapoter à Kings Landing, sauf dans les zones désignées pour fumer.



Pets are not permitted at Kings Landing. Les animaux de compagnie sont interdits chez Kings Landing.



Please do not feed the animals. S'il vous plaît ne pas nourrir les animaux.



All animal programming is subject to the health and safety of our animals. Toute programmation est soumise à la santé et la sécurité de nos animaux.



**Horse & Wagon Rides
Promenades en chariot**

- ● ● ● ● Lead Wagon/Charrette principale
- — — — — Express Wagon/Charrette expresse

Our horse & wagon rides let you hop on and off at seven stops throughout the museum. Just wait at one of the stops indicated by the horse symbol for the lead wagon or the express wagon. The lead wagon runs daily, and the express wagon runs during busy times. This service operates on a first come, first served basis until 4:30 pm with a scheduled break for lunch.

***Horse & wagon rides are subject to the health and safety of the horses.**

Vous pouvez profiter de la charrette attelée qui circule aux sept arrêts désignés par le symbole du cheval. Un peu de patience et la charrette principale ou la charrette expresse se présentera. La charrette principale circule tous les jours et la charrette expresse pendant les périodes de pointe, sauf pendant la pause-dîner. Le service fonctionne sur le principe du premier arrivé premier servi jusqu'à 16 h 30.

***Les promenades en chariot sont soumis à la santé et la sécurité des chevaux.**

Buildings in **brown** are part of the **Exhibit Experience**: a hands-on museum experience featuring exhibits, children's activities, workshops, entertainment, and more!

Les bâtiments en **brun** font partie des **expositions muséales**: une expérience interactive avec des expositions, activités pour enfants, ateliers, divertissements et plus!